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REMARKS :

[1] Prices are quoted in HKD per room night and subject to change without prior notice.

[2] Administration fee will be charged on each amendment, after hotel voucher is issued.

[3] Any cancellation may subject to charge one night / total of stay (100%) penalty 

(subject to hotel cancellation policy) and handling fee will be charged.

[4] No refund will be made for no show or early check-out.

137 
Pillars House              

Chiang Mai
http://www.snhcollection.com/137pillarshouse/

137 Pillars House位於清邁湄濱河河畔。始建於1889年，
曾經是英國東婆羅洲公司的總部，是一幢逾百年歷史的柚木
大宅。如今已改建成瑰麗的五星級精品酒店，全是兩層高的
泰式混合殖民地式的小屋，全酒店只有30間房，分為4種不
同房型，全部都是套房，最少的房間也有700多呎。因此成
為「世界小型豪華酒店世界小型豪華酒店世界小型豪華酒店世界小型豪華酒店」成員之一。

Address: 2 Soi 1, Nawatgate Road, Tambon 
Watgate, Muang Changmai, 50000 Thailand 

＊房內牆上的仿古掛畫相架裝飾、浴室的花地磚、洗手盤的仿古銀色水龍頭、天花吊扇，全部的裝修設計都充滿英式殖民地風情
$6760$6250Louis Leonowens Pool Suite

$6285$5770William Bain Terrace Suite

$3170$2610East Borneo Suite

$2670$2275Rajah Brooke Suite

01 Nov 15 ~ 31 Mar 16Now ~ 31 Oct 15

2+1/3+2 prom

Inclusive of daily 

breakfast

**Block out date : 21 Dec15-10Jan16, 06-15 Feb16, 24-29 Mar16

BENEFITS:

• Inclusive of breakfast for up to 2 persons at The dining room/ Complimentary soft drinks and beers from mini-bar 

• Complimentary in-room personal espresso coffee machine and selection of teas / Wireless and LAN internet access. 

EXTRA PERSON : 

6-11yrs children: $420 & 

12 yrs or above:  $840

per extra person per 

night;this includes roll-

away bed (subject to 

availability) and breakfast.

•0-5 years children can 

enjoy the complimentary 

breakfast
**Stay 3 nights pay 2 nights /Stay 5 nights pay 3 nights .Free night incl breakfast


